
Notulen ALV 14-6-2022
- Vorige in november, vanaf nu steeds in juni (over voorafgaande jaar)

- Geen opmerkingen vanuit netwerkleden

Mededelingen/jaarverslag:

- Bestuur strakker op bijeenkomsten samen met werkgroepen > in najaar

- Huishoudelijk reglement nog niet af > moet nu zsm af

- Onderlinge communicatie moet beter > afspreken

- Multidisciplinaire dit jaar in najaar wel organiseren (2021 niet, 2020 online)

- Werkgroep PR niet aanwezig > voortzetting website moet beter. Zorgzoeker staat nog oude info

in, ook actualiseren van website. Tab op website waar je als deelnemer kan inloggen > overzicht

agenda’s, notulen etc, hoeft dan niet meer per mail. Zonder login. Actiever op sociale media.

CVA-Netwerk Amsterdam. Ook meer delen van netwerkleden. Verwijzingen in kaart brengen.

- Werkgroep ISK: 2020 overnamejaar, nu goede stappen om dingen te organiseren, bestuur minder

sturende rol > goed!

- Accreditatie 29 > 19 > 27 (2021). Sommige al punten in ander kennisnetwerk dan wel niet meer

geregistreerd. Mag maar 1 kennisnetwerk tegelijk.

- Muriel betrokken bij Stroke Service Amsterdam. Coördinerende rol. Stuurt CVA netwerk naar

voren.

- Jaarplan ter kennisgeving voor 2022.

Financieel jaarverslag 2021/Ongewijzigde contributie:

- Vorig jaar meer geld binnen uit contributie dan uitgegeven (ivm Corona). Die kosten dit jaar ten

goede laten komen van de leden.

- Begroting 2022. Meer uitgeven dan binnen komt ter compensatie van voorgaande jaren.

- Dit jaar 36 betalende leden. Kosten vanmiddag (cognitieve fitness) daarin opgenomen oa.

- Boekjaar 2021 was met Irith nog afgetikt.

- Ideeën voor uitgaven kunnen doorgegeven worden.

- MDO november fysiek in mooie zaal met borrel. Ergo’s/Logo’s ook bekostigd? Of bvb extra kost

voor eten voor hun.

Voorstel huishoudelijk reglement:

- November 2021 1e concept. Aanpassingen besluitvorming moest er nu in, is nu zo.

- Opzeggen vóór 1 jan, betaling vóór 1 april

- Huishoudelijk reglement aangenomen in deze orde.

Wat nog ter tafel komt/Rondvraag/Afsluiting:

- Vraag MDO nov: Heeft de werkgroep ISK nog hulp nodig? Roselien: input altijd welkom. Voor/net

na de zomer moet organisatie en onderwerpen staan. Online in 2020 was casuïstiek, multi

besproken (logo ergo vooral 1e lijn). Lijst symposium wordt doorgestuurd. Post-it’s



achtergelaten/notulen met ideeën worden doorgestuurd. Input vanuit ergo’s en logo’s nodig. Wil

je ontvangen of zenden? Sprekers met onderwerpen met overlap zoals neuroloog. Casuïstiek

gekoppeld aan thema. > Leefstijlinterventies? Mono of MDO?

� Voor de zomer mail eruit ook naar ergo’s en logo’s van vorige keer. Uitnodigen mag ook! Ook

2e lijn uitnodigen?


